
UDRUŽENJE VLASNIKA LOKALA TPC KALČA 

OBRENOVIDEVA BB 

 

ZAPISNIK 

 

SA V SEDNICE UPRAVNOG ODBORA ODRŽANE 04.12.2014 GODINE u 12 h 

Sednici su prisustvovali 

1. Pavlovid Dragoslav 

2. Jezdimirovid Momir 

3. Škuletid Dragan 

4. Sara Cincarevid 

5. Đorđevid Slobodan  

6. Dejan Dejanovid 

 

Sednicu je otvorio predsednik U.O. Dragoslav Pavlovid. 

Za sednicu je bio predloižen slededi  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje Zapisnika sa IV sednice Upravnog Udruženja vlasnika 
lokala TPC Kalča održane 19. 12. 2014. godine; 

2. Informacije o izvršenim zadacima sa prethodnih sednica: 
a.    Zajednička struja; 
b. Prigovor na rešenje I .606 /2014; 
c. JKP Objedinjena naplata; 
d. Informacija o stanju na tek. Računu. 
e. Čola ELEKTRO 
 

Pristupilo se usvajanju predloženog dnevnog reda : 

Predsednik: ko je za predloženi dnevni red, 

svi , ko je  protiv,  niko. 



Konstatujem da je dnevni red usvojen. 

 

RAD PO DNEVNOM REDU: 

1.TAČKA: 

Predsednik: Zapisnik ste dobili elektronskom poštom. Da li ste ga pročitali? 

 Svi da. Da li neko ima primedbe na zapisnik? Nema. 

Ko je zato da se Zapisnik sa III sednice usvoji, neka digne ruku?    Svi.  

Zapisnik sa IV sednice  je usvojen jednoglasno. 

 

2. TAČKA: 

PREDSEDNIK:  

 Zajednička struja je dobijena od ED Jugoistok, ali smo morali da platimo dug 

za tri strujomera 68210, 68202 i 8174767.koja preuzimamo prema EPS 

Snabdevanju u ioznosu od  264,612.14 dinara. 

Ugovori su potpisani i evo su kod mene. 

Z a k lj u čak 

Postepeno sada proveriti sve potrošače i dovesti u ispravno stanje, a potom 

puštati struju. 

Treba dogovoriti sa obezbeđenjem da uveče uključuje , a ujutru isključuje struju, 

kako nebi trošili struju bespotrebno. 

Takođe treba postepeno zameniti sve sijalice štedljivim sijalicama. 

Ter poslove de do daljeg raditi Eurolift, Niš. 

 Prigovor na Rešenje je usvojen, čeka se ponovni postupak u prvom stepenu. 



 JKP ON je pripremila Ugovor 

Ugovor je pročitan i članovi UO su stavili određene primedbe o kojima treba 

obavestiti JKP ON 

 Stanje na tekudem računu na današnji dan iznosi 473.950,65 dinara. 

 Zaključeno je da treba platiti Čola elektro popravku motora i da se taj motor 

preuzme. 

Pod razno izneta su zapažanja u vezi sa radovima koje izvodi Martino Vesto, pa 

je zaključeno da mu se skrene pažnja da nemože da radi mimo glanog projekta 

bez naše i gradske saglasnosti. 

 Sednica je završila sa radom u 14 00 h. 

 

U Nišu dana 15.1-01-2015 god 

 

Zapisnik sačinio                                                              Predsednik U.O. 

Jezdimirovid Momir, s.r.                                           Dragoslav Pavlovid,  

 


